
Vraag inzake ontsluiting Maasland 

Geachte college  

In het overzicht van vaste onderwerpen bij de laatste commissievergadering van 8 januari jl.  

ontbreekt item ontsluiting Maasland geheel. We gaan er vanuit dat dit een omissie is. 

Graag horen wij als Raad wat de actuele stand van zaken is. Wij begrepen namelijk dat de wethouder 

denkt aan een rotonde bij de entree van Maasland. 


